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Fråga till gymnasienämndens ordförande Felicia Lundmark 

Skellefteå kommun rasar i statistiken gällande gymnasieskolor. Vi tappar placeringar i nästan samtliga 

parametrar/områden. 

        Lärartäthet                                    Lön                                    Utbildade lärare                       Gy inom 3år          

2018                 2017                2018                 2017                   2018               2017                    2018           2017 

73/290             62/290            178/290           168/290             34/290           20/290                125/290     82/290 

11 placeringar                         10 placeringar                             14 placeringar                           43 placeringar  

Lärarförbundet är kraftigt oroade över situationen i kommunen. Åtgärder som syftar på att slå ihop klasser, 

större grupper och under pågående läsår dessutom ändrade scheman. Situationen är ytterst oroväckande 

både för våra elever och lärare.  

 

Med ovanstående förklaring ställer jag följande fråga: 

Anser du att i ett läge som detta är acceptabelt att ta fram åtgärdsplaner som ytterligare bidrar till ras 

för nuvarande samt kommande läsår? 

 

   

 

 

 


